
Zápis ustavujícího zasedání zastupitelstva obce Želeč, které se 
konalo dne 19. 10. 2022 od 18 hodin v obřadní místnosti  

obecního úřadu v Želči 
 

 

Přítomno: 15 členů 
Ladislav Stejskal, Jaroslav Čížek, Ing. Luboš Rypáček, Ondřej Kadlec, Marcela Novotná, 
Bohdana Břendová, Dagmar Lanžhotská, Ing. Jan Houdek, Šárka Hrušková, Josef Čaněk, 
Václav Říha, Jiří Slaba, Miroslav Liška, Alena Vavřincová, Martin Švec 
 
 
Omluveni: 0 
 
 
 
Program jednání: 

1.  Zahájení, volba orgánů jednání 

2.   Slib zastupitelů 

3.  Volba starosty obce 

4.    Volba místostarosty obce 

5.    Volba členů rady obce 

6.  Schválení pověření pro radu obce provádět rozpočtová opatření 

7.   Volba kontrolního výboru 

8.    Volba finančního výboru  

9.  Schválení bytové komise 

10.    Schválení odměn neuvolněným členům ZO  

11.    Diskuse 

12.    Usnesení, závěr 

 

1. Zasedání Zastupitelstva obce Želeč bylo zahájeno v 18 hodin dosavadním starostou 
obce Ladislavem Stejskale, který dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva 
konstatoval, že přítomno je 15 členů zastupitelstva z celkového počtu všech 15 členů 
zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.  
 

2. Dosavadní starosta obce vyzval přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu.  
Složení slibu proběhlo tak, že dosavadní starosta přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 
zákona o obcích „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že 
svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce a jejích občanů a řídit se 
Ústavou a zákony České republiky.“ a jmenovitě vyzval přítomné členy zastupitelstva 
ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu.  
Žádný člen zastupitelstva neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou.  
 
Starosta obce seznámil přítomné s návrhem programu. K návrhu programu nebyly 
vzneseny návrhy na doplnění. 
Hlasování o programu: pro: 15   proti: 0  zdržel se: 0 
 
 
 



Návrh na orgány jednání: 
- zapisovatel: Lenka Rejlková 
- ověřovatelé zápisu: Šárka Hrušková, Dagmar Lanžhotská 
- návrhová a volební komise: Ing. Luboš Rypáček, Václav Říha 
- volba starosty a místostarosty bude probíhat veřejně hlasováním 
- sčítání hlasů provede zapisovatelka 
 

Hlasování o návrhu:  pro: 15   proti: 0 zdržel se:  0 
 
 

3. Volba starosty obce 
Návrhová komise navrhla na funkci uvolněného starosty obce Ladislava Stejskala. Před 
hlasováním byla dána možnost přítomným sdělit jiný návrh. Žádný další návrh podán 
nebyl.  

Hlasování:  pro:  14  proti: 0  zdržel se: 1 (Stejskal) 
Zastupitelstvo obce svým usnesením volí uvolněného starostu obce Ladislava Stejskala. 
 
 
Zvolený starosta obce shrnul uplynulé funkční období a průběh zrealizovaných 
investičních akcí – ČOV Želeč, ZŠ, MŠ, OÚ 
 
Dále starosta seznámil s plány na toto funkční období: Příští rok dokončení akce 
Wellness Želeč, oprava komunikace v Paďousích, prodloužení chodníků, prodloužení 
kanalizace, příprava projektů na fotovoltaiku u vhodných obecních objektů. 
 

 
4. Volba místostarosty obce 

Návrhová komise navrhla na funkci neuvolněného místostarosty obce Ing. Luboše 
Rypáčka. Před hlasováním byla dána možnost přítomným sdělit jiný návrh. Žádný další 
návrh podán nebyl.  

Hlasování:  pro:  14  proti: 0   zdržel se: 1 (Rypáček) 
Zastupitelstvo obce svým usnesením volí neuvolněného místostarostu obce ing. 
Luboše Rypáčka. 

 
5. Volba členů rady. Rada má 5 členů. Členem rady je starosta obce Ladislav Stejskal a 

místostarosta obce ing. Luboš Rypáček.  
 
Návrhová komise navrhla na člena rady Marcelu Novotnou. Před hlasováním byla dána 
možnost přítomným sdělit jiný návrh. Žádný další návrh podán nebyl. 

Hlasování:  pro:  14  proti: 0  zdržel se: 1 (Novotná) 
 
Návrhová komise navrhla na člena rady Dagmar Lanžhotskou. Před hlasováním byla 
dána možnost přítomným sdělit jiný návrh. Žádný další návrh podán nebyl. 

Hlasování:  pro:  14  proti: 0  zdržel se: 1 (Lanžhotská) 
 
Návrhová komise navrhla na člena rady Josef Čaněk. Před hlasováním byla dána 
možnost přítomným sdělit jiný návrh. Žádný další návrh podán nebyl. 

Hlasování:  pro:  14  proti: 0  zdržel se: 1 (Čaněk) 
 

Zastupitelstvo obce svým usnesením schvaluje radu obce v navrženém složení. 
 
 



6. Zastupitelstvo schválilo svým usnesením pověření pro radu obce provádět rozpočtová 
opatření na straně příjmů ve výši 1.000.000,- Kč a na straně výdajů ve výši 1.000.000,- 
Kč.  

Hlasování:  pro:  15 proti:  0 zdržel se:  0 
 

7. Zřízení kontrolního výboru, který bude mít 3 členy. Návrhová komise navrhla za členy 
kontrolního výboru Marcelu Novotnou, Jaroslava Čížka a Václava Říhu. Žádný další 
návrh podán nebyl.  

Hlasování:  pro:  15  proti: 0  zdržel se: 0 
           Zastupitelstvo obce svým usnesením návrh schválilo. 

 
8. Zřízení finančního výboru, který bude mít 3 členy. Návrhová komise navrhla za členy 

kontrolního výboru Ing. Luboše Rypáčka, ing. Jana Houdka a Bohdanu Břendovou. 
Žádný další návrh podán nebyl. 

Hlasování:  pro:  14  proti: 0  zdržel se: 1 (Břendová) 
Zastupitelstvo obce svým usnesením návrh schválilo. 

  
9. Návrh na zřízení bytové komise, která bude mít 5 členů a bude ve složení rady obce – 

Ladislav Stejskal, ing. Luboš Rypáček, Marcela Novotná, Dagmar Lanžhotská, Josef 
Čaněk. Žádný další návrh podán nebyl. 

Hlasování:  pro:  15  proti: 0  zdržel se: 0 
Zastupitelstvo obce svým usnesením návrh schválilo. 
 
10. Návrh na stanovení měsíčních odměn s platností od 20. 10. 2022 za výkon funkce 

neuvolněného místostarosty ve výši 32.501,- Kč, neuvolněného člena rady ve výši 
7.223,- Kč a neuvolněného člena zastupitelstva ve výši 1.805,- Kč souladu s přílohou 
k nařízení vlády č. 318/2017 Sb., v platném znění. 

   
Hlasování:  pro:  14  proti: 0  zdržel se: 1 (Břendová) 

Zastupitelstvo obce svým usnesením návrh schválilo. 
 
11. Diskuse 
B. Břendová – herní prvky na dětském hřišti u bytovky jsou ve špatném stavu  
L. Stejskal – oprava prvků je řešena s dodavatelskou firmou 
 
D. Lahžhotská – připravila s M. Liškou a projektantem Ing. Šepelou návrh na úpravu šaten 

na fotbalovém hřišti, který přednese na nejbližším dalším jednání zastupitelstva 
 

     A. Vavřincová – málo míst k parkování na návsi 
     L.  Stejskal – může se využívat nové parkoviště u bytového domu 
 
     D. Lanžhotská – dotaz na revitalizaci školkové zahrady  
     L. Stejskal – probíhá jednání mezi obcí, ředitelem školy, vedoucí učitelkou a zahradníkem,  
     který připraví na jaro návrh výsadby vrbového prvku a případně jiné zeleně. Na zastínění  
     se také nabízí varianta dřevěné pergoly s pnoucími rostlinami. 
 
     D. Lanžhotská – navrhuje stanovit termín vpuštění kolotočářů každé září na pouť, aby 
     nebylo kolem návsi tak dlouho omezení pro občany 
     L. Stejskal – na dalším jednání zastupitelstva může být stanoveno 
 
 
 



     J. Čaněk – vandalismus ve vsi – posílení kamerového systému 
     L. Stejskal – kamery jsou u ČOV, na kurtech a budou u nového bytového domu 
     
     V. Říha – výměna zrcadla u komunikace na výjezd z Paďous 
     L. Stejskal – bude se řešit 
      

12. Usnesení, závěr 
Usnesení přednesl ing. Luboš Rypáček. Nikdo neměl připomínky a doplnění. 
 

 
 
Zapsala: Lenka Rejlková 
 
Ověřovatelé zápisu: Šárka Hrušková, Dagmar Lanžhotská 
 
Starosta obce: Ladislav Stejskal 


